
Protokół Nr 21/24 
posiedzenia Zarządu Powiatu Mińskiego 

w dniu 24 października 2024 r. 
       
 
W posiedzeniu uczestniczyli: 
Starosta – Remigiusz Lesław Górniak 
Wicestarosta – Urszula Pacyga 
 
członkowie Zarządu: Robert Henryk Grubek  
       Piotr Ładno 

                 
oraz:  Beata Gańko – Skarbnik Powiatu 
 Krzysztof Falkowski – Sekretarz Powiatu 

 Marcin Gałuszko – z-ca dyr. Biura Promocji, Kultury, Sportu i Współpracy                     
z Organizacjami Pozarządowymi 

  Wojciech Osiński – dyr. Biura Gospodarki Nieruchomościami  
 

Porządek posiedzenia: 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Informacja o działalności Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia. 
4. Przyjęcie projektów uchwał i innych materiałów na V sesję Rady Powiatu Mińskiego. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Konkursowej do rozpatrzenia ofert na 

realizację w 2025 r. zadań w zakresie udzielania nieodpłatnej pomocy prawnej, 
świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 
Mińskiego, położonej w Mińsku Mazowieckim przy ulicy 1 PLM Warszawa 1 służebnością 
przesyłu na rzecz PEC Spółka z o.o.  

7. Ogłoszenie XXIII edycji Nagród Powiatu Mińskiego „Laura 2024”. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2024 rok. 
9. Sprawy różne. 
10. Przyjęcie protokołu posiedzenia w dniu 16 października 2024 r. 
11. Zamknięcie posiedzenia.         

 
Ad. 1 

Starosta – Remigiusz Lesław Górniak otworzył posiedzenie. 

Ad. 2 
Starosta – Remigiusz Lesław Górniak odczytał porządek posiedzenia, który 

został przyjęty jednogłośnie.  

 

Starosta przedstawił wyłonionego w drodze konkursu Sekretarza Powiatu                                
p. Krzysztofa Falkowskiego. 

 

 



 

Ad. 3 

Starosta – Remigiusz Lesław Górniak poinformował o następujących 
sprawach: 

- odbyło się spotkanie robocze z firmą IDOM w sprawie wykonania studium 
wykonalności dla bezkolizyjnych przejazdów pod torami - tuneli w Cegłowie i Halinowie 
oraz wiaduktu kolejowego w Mrozach. Na podstawie takiego studium będzie można 
złożyć na początku lutego wnioski aplikacyjne (kwota 114.000 zł netto za 3 koncepcje 
w ramach jednej umowy, w budżecie 2024 r. zabezpieczenie kwoty 5.000 zł,                             
a pozostała kwota zabezpieczona zostanie w budżecie 2025 r.), 

- trwają negocjacje w sprawie przejęcia budynków po Komendzie Powiatowej Policji. 
Pojawił się pomysł budowy nowego budynku na działce po KPP na ul. Wyszyńskiego, 
w związku z tym, że  budynek jest w średnim stanie technicznym i trzeba byłoby go 
wyremontować, a nie będzie spełniał wymogów wynikających z dyrektyw unijnych. 
Wyjaśnił, że działka objęta jest nowym planem zagospodarowania przestrzennego, 
który zakłada zabudowę do 60%, możliwość 5 kondygnacji. Wyjaśnił, że po 
wyburzeniu starego budynku, byłaby możliwość wybudowania budynku o pow.                      
ok. 6.000 mkw. Dodał, że Wojewoda oczekuje informacji, kiedy taki budynek by 
powstał. W związku z tym podjęte zostały rozmowy z firmą, która specjalizuje się                                       
w przygotowaniu analizy, która jest niezbędna do przedstawienia wojewodzie 
harmonogramu prac. Wpłynęła oferta na kwotę 19.000 zł. 

 Wicestarosta – Urszula Pacyga poinformowała o następującej sprawie: 

- poinformowała o konieczności wykonania audytu energetycznego w szkołach, aby 
móc składać wnioski na termomodernizację. 

Ad. 4 

 Skarbnik Powiatu – Beata Gańko przedstawiła wnioski do zmian w budżecie 
na sesję Rady Powiatu: 

- zabezpieczenie w ZSE w Mińsku Maz. środków w kwocie 35.000 zł na remont                          

i system wentylacji,  

- w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego zwiększenie planu wydatków 

o 50.000 zł na zakup maszyny stolarskiej, 

- zmiana planu wydatków o 200.000 zł w Domu Dziecka w Mińsku Maz. w związku                 

z tym, że jednostka nie będzie w stanie dokonać zakupu samochodu, 

- przesunięcie między §§ w DPS w Kątach kwoty 43.900 zł z materiałów i pomocy 

dydaktycznych na remonty 27.000 zł, podróże służbowe krajowe 300 zł, wydatki 

inwestycyjne 18.600 zł na klimatyzację, 



- zwiększenie planu dochodów w ZS Nr 1 w internacie o 12.000 zł i przeznaczenie na 

wyposażenie gabinetu, środki czystości i materiały do napraw bieżących, 

- opracowanie koncepcji programowo-przestrzennej dotyczącej likwidacji przejazdów 

kolejowo-drogowych 150.000 zł (5.000 zł w roku 2024 i 145.000 zł w roku 2025), 

- zwiększenie o 80.000 zł w ZDP na zadanie polegające na rozbudowie drogi Halinów-

Krzewina-Desno, 

- modernizacja boiska Orlik przy ZSE (zabezpieczenie kwoty 700.000 zł jako udział 

własny powiatu, w związku z przyznaniem kwoty 500.000 zł z Funduszu Rozwoju 

Kultury Fizycznej), szacunkowy koszt zadania 1,2 mln zł, 

- zwiększenie środków o 46.000 zł na remont dwóch sal gimnastycznych i zaplecza 

sportowego w Liceum Ogólnokształcącym w Mińsku Maz. (przyznane środki                             

z Samorządu Województwa Mazowieckiego 22.730 zł), 

- wprowadzenie zadania inwestycyjnego „Poprawa efektywności energetycznej 

obiektów szkół wraz z wymianą źródeł ciepła” (założenia programu sfinansowanie 

100% do przygotowania i złożenia wniosku aplikacyjnego potrzebny jest audyt 

energetyczny dla jednostek, w których będzie realizowany program, zabezpieczenie 

kwoty 30.000 zł na wykonanie audytu), 

- w związku z przystąpieniem do koncepcji budowy nowego budynku Starostwa 

zabezpieczenie kwoty 18.450 zł na wykonanie analizy. 

Zarząd Powiatu powrócił do wniosku Gminnego Centrum Kultury w Okuniewie                             

o zaakceptowanie zmiany wydatkowania środków w kwocie 4.000 zł przyznanej na  

Festiwal „Struna 2024” i propozycją przeznaczenia tej kwoty na współorganizację 

koncertu niepodległościowego w dniu 10.11.2024 r. w Kościele w Okuniewie.  

 Zarząd Powiatu jednogłośnie wyraził zgodę na zmianę wydatkowania środków. 

 Zarząd Powiatu przyjął przedstawione wnioski do zmian w budżecie na sesję 

Rady Powiatu. 

 Skarbnik Powiatu – Beata Gańko poinformował, że wpłynął wniosek dyrektora 

SPZOZ w Mińsku Maz. o pokrycie straty SPZOZ w kwocie 12.654.567 zł. 

Starosta – Remigiusz Górniak powiedział, że wniosek należy pozostawić do 

rozpatrzenia. 

Ad. 5 

Sekretarz Powiatu – Krzysztof Falkowski powiedział, że do 21 października 

br. trwał nabór na członków komisji konkursowej do oceny ofert na realizację                              



w 2025 r. zadań publicznych polegających na udzielaniu nieodpłatnej pomocy 

prawnej,  świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji 

prawnej w powiecie mińskim i organizacje zgłosiły 2 swoich przedstawicieli oraz 

zgłoszony został przedstawiciel wojewody. Poinformował, że w skład komisji wchodzą 

jako przewodniczący – Krzysztof Falkowski – Sekretarz Powiatu, członkowie: 

Agnieszka Uścińska – radca prawny, Michał Grochowski – radca prawny, Dorota 

Ozimek – starszy inspektor, Ewa Wojciechowska – starszy specjalista w Wydz. 

Finansowym, Sylwia Idźkowska przedstawiciel organizacji pozarządowej, Krzysztof 

Śledziewski – przedstawiciel organizacji pozarządowej, Alicja Cichoń – przedstawiciel 

Wojewody Mazowieckiego. 

Kolejno odczytał projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Konkursowej do 

rozpatrzenia ofert na realizację w 2025 r. zadań w zakresie udzielania nieodpłatnej 

pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz 

edukacji prawnej. Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały 

Zarząd opowiedział się jednogłośnie. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 145/24 w sprawie powołania Komisji 
Konkursowej do rozpatrzenia ofert na realizację w 2025 r. zadań w zakresie 
udzielenia nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego 
poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej. 

Ad. 6 

Dyrektor Biura Gospodarki Nieruchomościami – Wojciech Osiński 
przedstawił projekt uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości stanowiącej 

własność Powiatu Mińskiego, położonej w Mińsku Mazowieckim przy ulicy 1 PLM 

Warszawa 1 służebnością przesyłu na rzecz PEC Spółka z o.o. Wyjaśnił, że Zarząd 

10 czerwca br. podjął uchwałę o obciążeniu nieruchomości służebnością przesyłu na 

rzecz  PEC Sp. z o.o. w celu dystrybucji ciepła do hali ZS im. M. Skłodowskiej-Curie   

w Mińsku Maz. Wyjaśnił, że służebność została ustanowiona na podstawie umowy                   

z PEC, gdzie zobowiązaliśmy się do ustanowienia służebności nieodpłatnie. 

Poinformował, że zgodnie z uchwałą Sądu Najwyższego wykluczone jest ustanowienie 

nieodpłatnej służebności przesyłu na rzecz innych jednostek niż Skarb Państwa, czy 

jednostki samorządu terytorialnego, w związku z tym trzeba było aneksować umowę                  

i zmienić uchwałę i obciążyć odpłatnie za symboliczną złotówkę plus VAT.  

Członek Zarządu – Piotr Ładno zwrócił się z pytaniem, czy ta kwota nie 

powinna być znacznie wyższa, przywołując przykład opłat ponoszonych przez inne 



spółki. Dodał, że chodzi o równe zasady dla wszystkich spółek. Zaproponował, aby 

porównać jak wygląda kwestia odpłatności za służebność przesyłu w innych 

powiatach. 

P. Wojciech Osiński wyjaśnił kwestie związane z ustalaniem odpłatności. 

Następnie przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały w sprawie 

obciążenia nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Mińskiego, położonej                      

w Mińsku Mazowieckim przy ulicy 1 PLM Warszawa 1 służebnością przesyłu na rzecz 

PEC Spółka z o.o. Zarząd Powiatu opowiedział się jednogłośnie. 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 146/24 w sprawie obciążenia 
nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Mińskiego, położonej w Mińsku 
Mazowieckim przy ulicy 1 PLM Warszawa 1 służebnością przesyłu na rzecz PEC 
Spółka z o.o. 

Ad. 7 

 Starosta – Remigiusz Górniak poddał pod analizę ogłoszenie XXIII edycji 
Nagród Powiatu Mińskiego „Laura 2024”. 

 Wicestarosta – Urszula Pacyga powiedziała, że format został wyczerpany                 
i należy zastanowić się nad tym tematem. 

Zarząd Powiatu pozostawił sprawę do rozpatrzenia na kolejnym posiedzeniu. 

Ad. 8 

Skarbnik Powiatu – Beata Gańko przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie Powiatu na 2024 rok. Wyjaśniła, że zmiany polegają na zmianie 

dochodów i wydatków związanych ze zmianą kwot dotacji celowych przekazywanych 

z budżetu państwa, zmianie planu dochodów i wydatków dotyczących realizacji ze 

środków Funduszu Pomocy zadań związanych z pomocą obywatelom Ukrainy                       

w związku z konfliktem zbrojnym na terenie tego państwa oraz przeniesieniu wydatków 

między §§ w ramach tego samego działu w zakresie wydatków bieżących i dotyczą: 

- Starostwa Powiatowego w Mińsku Maz. 
- Liceum Ogólnokształcącego w Mińsku Maz. 
- Zespołu Szkół Nr 1 w Mińsku Maz. 
- Zespołu Szkół Zawodowych Nr 2 w Mińsku Maz. 
- Zespołu Szkół Ekonomicznych w Mińsku Maz. 
- Zespołu Szkół Turystyczno-Gastronomicznych w Mińsku Maz. 
- Zespołu Szkół im. M. Skłodowskiej-Curie w Mińsku Maz. 
- Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Mińsku Maz. 
- Domu Dziecka w Mińsku Maz. 
 
 



 
Następnie przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały członkowie 
Zarządu głosowali następująco: 
 
- Starosta - Remigiusz Lesław Górniak – za podjęciem uchwały, 
- Wicestarosta – Urszula Pacyga - za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Robert Henryk Grubek – za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu - Piotr Ładno - za podjęciem uchwały, 
Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, nieobecny p. Damian Kacprowicz. 
 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 147/24 w sprawie zmian w budżecie 
Powiatu na 2024 rok. 

Ad. 9 

 Członek Zarządu – Piotr Ładno powiedział, że rozmawiał z dyrektorem ZDP – 
Michałem Serwinowskim, który wyjaśnił, że zakończona została inwestycja na drodze 
Siennica – Kąty. Ustalono, że otwarcie drogi nastąpi w dniu 29 października 2024 r.           
o godz. 8.30. 

 Członek Zarządu – Robert Grubek zwrócił się z pytaniem, czy zostało 
przesłane pismo do mecenasa T. Zalasińskiego. 

Wicestarosta – Urszula Pacyga powiedziała, że przesłane zostało pismo do radcy 
prawnego p. T. Zalasińskiego, w którym zwrócono się o udzielenie odpowiedzi na 
zadanie pytania w terminie do dnia 31 października br. 

 Członek Zarządu – Robert Grubek powrócił do tematu Powiatowego Zespołu 
do Spraw Orzekania o Niepełnosprawności i wyboru osoby na przewodniczącego 
Zespołu w związku ze złożoną rezygnacją p. J. Zdzieborskiego. 

 Wicestarosta – Urszula Pacyga poinformowała, że z osobą, która umówiona 
była w sprawie skargi na Powiatowy Zespół do Spraw Orzekania                                                     
o Niepełnosprawności przyjechała Telewizja Polsat program „Interwencja”. 

Starosta – Remigiusz Górniak poinformował, że Zespół zostanie przeniesiony 
do budynku Przychodni Lekarskiej przy ul. Kościuszki 9 do pomieszczeń po aptece 
(na podstawie nieodpłatnego użyczenia przez SPZOZ).  

Członek Zarządu - Robert Grubek powiedział, że rozmawiał z Wójtem Gminy 
Dębe Wielkie i zorganizowane zostanie w listopadzie spotkanie w zakresie 
funkcjonowania Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej.  

Członek Zarządu – Piotr Ładno poruszył kwestię uruchomienia Referatu 
Komunikacji w jednej z gmin, aby odciążyć Wydział Komunikacji i Transportu 
Drogowego w Mińsku Maz. 

Członek Zarządu – Robert Grubek zwrócił się o zaproszenie na posiedzenie 
Zarządu Powiatu w listopadzie p. Rafała Ciszkowskiego Powiatowego Inspektora 
Nadzoru Budowlanego celem przedstawienia informacji o funkcjonowaniu PINB. 



P. Robert Grubek zwrócił się do Starosty o oddelegowanie dyrektora Zarządu 
Dróg Powiatowych na spotkanie w dniu 5 listopada br. w Halinowie, które będzie 
dotyczyło projektu budowy ul. Warszawskiej w Hipolitowie. 

Członek Zarządu – Robert Grubek zwrócił się do Sekretarza Powiatu                    

o rozważenie możliwości częstszego przekazywania i odbierania dokumentów                          

z Referatu Architektury  i Budownictwa w Halinowie. 

Sekretarz Powiatu – Krzysztof Falkowski poinformował, że przekazane 

zostało członkom Zarządu zestawienie godzin pracy aptek na terenie powiatu na                  

2025 r. celem przeanalizowania dostosowania godzin pracy aptek ogólnodostępnych 

do potrzeb ludności powiatu, w szczególności przez pełnienie dyżurów w dzień wolny 

od pracy oraz dyżurów w porze nocnej. Dodał, że decyzję w tym zakresie należałoby 

podjąć do połowy listopada br. 

Ustalono, że kolejne posiedzenie odbędzie się 29 października 2024 r. o godz. 9.30. 

Ad. 10 

Protokół posiedzenia w dniu 16 października 2024 r. został przyjęty. 
 
Ad. 11 

Zamknięcie posiedzenia.   
       
 

 

 
Starosta – Remigiusz Lesław Górniak     

 

Wicestarosta – Urszula Pacyga     

  

Członkowie Zarządu:  Robert Henryk Grubek                        

 

                                    Piotr Ładno                                         

 

 


